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Annex 

Bills Committee on 
Mandatory Provident Fund Schemes (Amendment) (No. 2) Bill 2011 

 
List of follow-up actions arising from the discussion 

at the meeting on 23 April 2012 
 
 
Item 1 – Target time to provide written information on the outcome of a 
complaint case 
 
  The target time to inform the complainant in writing of the outcome is 
within 10 working days of the conclusion of the investigation or, where 
applicable, the final disciplinary action is available. 
 
 
Items 2 and 3 – Information on the relevant legislative provisions on the 
powers to require restitution by the Financial Services Authority (“FSA”) 
of the United Kingdom (“UK”) and the case which FSA imposed financial 
penalty on a bank for mis-selling products to elderly customers 
 
2. In response to a Member’s request, we provide at Appendix1 the 
relevant section of the UK Financial Services and Markets Act 2000 (“FSMA”) 
on FSA’s power to require restitution.   
 
3. Regarding the case involving the imposition of financial penalty by 
FSA, MPFA is checking with FSA the specific provision in FSMA invoked in 
the said case.  The information will be provided to Bills Committee once 
available.   
 
 
Item 5 – Chinese drafting of the proposed section 34ZZF(1)(b) 
 
4. We will propose a Committee Stage Amendment to improve the 
readability of the Chinese text of the proposed section 34ZZF(1)(b) as follows 
(in italic) – 
 

“ ( 1 )  裁判官如根據第 (2 )款指明的人經宣誓而作的告發，信納有
合理理由懷疑在該項告發所指明的處所內，有或相當可能

有任何紀錄或文件是可根據第 34P、34ZR 或 3 4 ZU 條被要

                                              
1 The whole Act can be accessed at http://www.legislation.gov.uk/ukpga/2000/8/contents. 
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求交出的，則該裁判官可發出手令，授權該手令所列明的

人及為協助執行該手令而需要的其他人—  

 

( a )   … 

( b )   搜尋、檢取和移走下述紀錄或文件 :該手令所列明的
人有合理因由相信是根據第 34P、 34ZR或 34ZU條 (視

屬何情況而定 )可被要求交出的任何紀錄或文件。 ”  

 
 
 
 
Financial Services and the Treasury Bureau 
Mandatory Provident Fund Schemes Authority 
8 May 2012 
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